
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 31. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1684

Hvad er ministerens holdning til, at enkelte tobaksproducenter har sat priserne ned på to-

baksprodukter svarende til afgiften, så provenuet for producenten bliver mindre, mens af-

giftens effekt på forbruget udebliver?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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